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Protokół Nr 1/2020 

z obrad XVI Sesji Rady Gminy Konopiska 

z dnia 17 stycznia 2020 r., od godz. 13: 20 do godziny 14:30 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Konopiska. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 
W XVI Sesji uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni Radni: Pani Karolina Książek, Pan Robert 
Kołodziejczyk, Pan Piotr Wojciechowski. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy 

Konopiska - Pan Edward Bałdyga. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 
obrad, w Sesji uczestniczyło 12 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 
Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący Rady 
Gminy Konopiska – powitał: radnych, Wójta – Pana Jerzego Żurka, Zastępcę Wójta – Panią 
Iwonę Lisek, Skarbnika Gminy – Panią Jadwigę Janik, radcę prawnego- Panią Wiesławę 
Rodak, sołtysów, mieszkańców i pracowników urzędu. 
 
Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 

 
p.E.Bałdyga- odczytał porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy Konopiska. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie apelu o wsparcie finansowe budowy Centrum Piłki Nożnej 

w Częstochowie. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Konopiska w roku szkolnym 2019/2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konopiska na lata 2020-2030. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2020 rok. 
10. Sprawy różne. 
11. Zakończenie obrad. 

 
p.E.Bałdyga- poinformował o wniosku dot. wprowadzeniu do porządku obrad następujących 
punktów: 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych dla Gminy Konopiska na 2020 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
na rok 2020 dla Gminy Konopiska. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad punku 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Konopiska na 2020 rok. 
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Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  12 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymało się”                         0 radny 
                             

Rada Gminy jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad punk 10. Podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Konopiska na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad punku 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 dla Gminy Konopiska. 
 
 
Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  12 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymało się”                         0 radny 
                             

Rada Gminy jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad punk 11. Podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 dla 

Gminy Konopiska. 

p.E.Bałdyga- odczytał nowy porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy Konopiska. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie apelu o wsparcie finansowe budowy Centrum Piłki Nożnej 

w Częstochowie. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Konopiska w roku szkolnym 2019/2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konopiska na lata 2020-2030. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2020 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Konopiska na 2020 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2020 dla Gminy Konopiska. 
12.  Sprawy różne. 
13.  Zakończenie obrad. 

 
p.E.Bałdyga- zapytał, czy są uwagi do nowego porządku obrad? 
Uwag nie było. 



3 

 

                                                                
Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie nowy porządek obrad. 
 

Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  12 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymał się”                           0 radnych 
 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła nowy porządek obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy Konopiska.  

 
p.E.Bałdyga- poinformował: protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady Gminy              
i wysłany wszystkim radnym, nie zgłoszono poprawek do protokołu. Zapytał czy są jakieś 
uwagi do protokołu? 
 
Uwag nie było. 

 
p.E.Bałdyga- poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z XV sesji, za przyjęciem: 
 
Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  12 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych  
                            „wstrzymało się”                         0 radnych 
 

Protokół z XV sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

 
Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy (w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
p.E.Bałdyga - czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?  
Uwag  nie było. 

 

p.A.Suchecka- zapytała czy wydano warunki zabudowy dla Hutek? 
 
p.Wójt- wyjaśnił, że na Hutkach prowadzone jest postępowanie wydania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, nowych warunków nie wydano. 
 
Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie apelu o wsparcie finansowe budowy Centrum Piłki 

Nożnej w Częstochowie. 

  
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 
Pytań nie było. 

 
p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  12 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymało się”                         0 radnych 
 
UCHWAŁA NR 145/XVI/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 17 stycznia 2020 r. 

w sprawie apelu o wsparcie finansowe budowy Centrum Piłki Nożnej w Częstochowie - 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 
p.E.Bałdyga- poinformował o następujących wnioskach z posiedzenia wszystkich komisji: 
 

• Wniosek o zmianę stawki w §2.1 a) z 19,00 zł na 18,00 zł miesięcznie dla 
nieruchomości, na której zamieszkuje od 1- 4 osób, 

 
• Wniosek o zmianę stawki w §2.1 b) z 17,50 zł na 16,50 zł miesięcznie dla 

nieruchomości, na której zamieszkuje od 5-7 osób 
 

• Wniosek o zmianę stawki w §2.1 c) z 16,50 zł na 15,50 zł miesięcznie dla 
nieruchomości, na której zamieszkuje8 i więcej osób. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek o zmianę stawki    
w §2.1 a) z 19,00 zł na 18,00 zł miesięcznie dla nieruchomości, na której zamieszkuje od 1- 4 
osób, 
 
Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  11 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymał się”                          1 radny 
 

Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w. wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek o zmianę stawki   
w §2.1 b) z 17,50 zł na 16,50 zł miesięcznie dla nieruchomości, na której zamieszkuje od 5-7 
osób 
 
Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  11 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymał się”                          1 radny 
 

Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w. wniosek. 
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Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek o zmianę stawki   
w §2.1 c) z 16,50 zł na 15,50 zł miesięcznie dla nieruchomości, na której zamieszkuje 8 i 
więcej osób. 
 
Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  11 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymał się”                          1 radny 
 
Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w. wniosek. 

 
p.E.Bałdyga- czy są pytania? 
Pytań nie było. 

 
p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  10 radnych 
                            „przeciw”                                    1 radny 
                            „wstrzymał się”                           1 radny 
 

UCHWAŁA NR 146/XVI/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 17 stycznia 2020 r. 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi- podjęta 

większością głosów. 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Konopiska w roku szkolnym 2019/2020. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 
Pytań nie było. 

 
p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  12 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymało się”                         0 radnych 
 
UCHWAŁA NR 147/XVI/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 17 stycznia 2020 r. 

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Konopiska w roku 

szkolnym 2019/2020 - podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2020-2030. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 
Pytań nie było. 

 
p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  12 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymało się”                         0 radnych 
 

UCHWAŁA NR 148/XVI/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 17 stycznia 2020 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2020-

2030- podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2020 rok. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 
Pytań nie było. 

 
p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  12 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymało się”                         0 radnych 
 
UCHWAŁA NR 149/XVI/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 17 stycznia 2020 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2020 rok - podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki               

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Konopiska na 2020 rok. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 
Pytań nie było. 

 
p.J.Majdzik - odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało 12 radnych: 
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                            „za”                          głosowało  12 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymało się”                         0 radnych 
 

UCHWAŁA NR 150/XVI/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 17 stycznia 2020 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Konopiska na 2020 rok - podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2020 dla Gminy Konopiska. 

 
p.E.Bałdyga- projekt uchwały był omówiony na komisjach, czy są pytania? 
Pytań nie było. 

 
p.B.Jabłońska- odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowało 12 radnych: 
                            „za”                          głosowało  12 radnych 
                            „przeciw”                                    0 radnych 
                            „wstrzymało się”                         0 radnych 
 
UCHWAŁA NR 151/XVI/2020 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 17 stycznia 2020 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 dla 

Gminy Konopiska- podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. 12. Sprawy różne. 

 

p.A.Janik- poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi na interpelację dot. założenia ekranów 
akustycznych przy autostradzie. Wyjaśnił, że było spotkanie z przedstawicielami, w którym 
udział brali radni i mieszkańcy z Wąsosza, Łaźca i Wygody. 
 
p.A.Jarosz- poinformował, że była to wspólna interpelacja. Była sporządzona notatka dot. 
połączenia dogi przeciwpożarowej z Wygody na Wąsosz. 
 
p.A.Chmielewska- wyjaśniła, że w imieniu swoim i pani sołtys składała interpelacje w tej 
sprawie i nie dostała odpowiedzi. 
 
p.M.Owczarek- zwróciła się z prośbą o oznakowanie miejscowości znakami z numerami 
domów z uwagi na podział miejscowości na 3 ulice, co ułatwi dojazd do danej posesji np. 
pogotowia. 
 
p.M.Haczyk- poinformował o składanych pismach i decyzji dot. budowy oświetlenia na ul. 
Zjazdowej w Rększowicach. Zapytał czy będzie realizowana inwestycja dot. budowy 
oświetlenia na ul. Zjazdowej? Kiedy będą podejmowane kroki w tym kierunku? 
 
p.R.Skoczylas- poruszył temat utylizacji foli rolniczych. Była możliwość składania takich 
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wniosków. Czy gmina złożyła taki wniosek? Jeśli nie to, z jakich pieniędzy gmina wspomoże 
rolników? 
 
p.J.Parkitny- wyjaśnił, że trzeci raz składa zapytanie dot. naprawy drogi przez las. 
Mieszkańcy zgłaszają prośby o naprawę tej drogi. Zwrócił się z prośbą o naprawę drogi przez 
las do Walaszczyk. Poruszył temat autobusu, który miał łączyć naszą gminę z Blachownią. 
Nawiązał do złożonej interpelacji Radnej Pani Barbary Jabłońskiej dot. autobusu. Zapytał czy 
coś wiadomo w tej sprawie. Wyjaśnił, że są źle zlokalizowane przystanki autobusowe. 
 
p.M.Haczyk- wyjaśnił, że przy szkole w Rększowicach był robiony remont drogi. Przed 
remontem były barierki zabezpieczające by dzieci nie wybiegały prosto na drogę. Pani 
dyrektor dzwoniła i uzyskała odpowiedź, że nie będzie takich barierek przed szkołą w 
Rększowicach. 
 
p.E.Bałdyga- poinformował o nieświecących się lapach w Hutkach, poprosił o zgłoszenie do 
zakładu energetycznego. 
 
p.A.Świtek- wyjaśniła, że trzeba zgłaszać bezpośrednio do zakładu energetycznego i wskazać 
dokładną lokalizację. 
 
p.E.Bałdyga- poinformował, o rezygnacji Pani Sołtys Sołectwa Hutki z funkcji inkasenta. 
Wyjaśnił, że będziemy musieli poszukać nowej osoby. 
 
p.E.Bałdyga- ogłosił 5 minut przerwy. 
Przerwa 

p.E.Bałdyga- wznowił obrady sesji. 
 
p.Wójt- udzielił odpowiedzi dot. ekranów akustycznych- odczytał pismo GDDKiA z dnia 
02.12.2019 r. dot. podjęcia działań mających na celu zniwelowanie uciążliwości w zakresie 
oddziaływania akustycznego Autostrady A1 na mieszkańców miejscowości Wąsosz, Łaziec 
oraz Wygoda. Sprawdzimy, na jakim etapie jest droga pożarowa pod wiaduktem autostrady. 
Odp. dot. oznakowania dróg z dojazdem do danych posesji- wyjaśnił, że jest to jak najbardziej 
zasadne. Odp. dot. oświetlenia na ul. Zjazdowej- wyjaśnił, że jak będą pieniądze to będzie 
realizacja inwestycji. W budżecie na 2020 rok nie ma tego zadania. Odp. dot. barierek            
w Rększowicach- wyjaśnił, że skoro były barierki i to się sprawdzało to powinno zostać. 
ZDW robi projekt, który jest zatwierdzony. Po zatwierdzeniu takiego projektu ciężko jest 
wprowadzać zmiany. Porozmawiamy na ten temat, spróbujemy to załatwić, ale niczego nie 
obiecuje. Odp dot. odbioru foli rolniczych - poinformował o spotkaniu Lasy nad Górną 
Liswartą, na którym uzyskał informację, że firmy, które dostarczają folię, zbierają zużytą.     
Na spotkaniu była propozycja, że folie będą odbierane w wyznaczone dni. Odp dot. naprawy 
drogi przez las do Walaszczyk- wyjaśnił, że nie jest to droga gminna, stan prawny tej drogi 
jest nieuregulowany. Postaramy się uzupełnić największe dziury. Odp. dot. przystanków- 
wyjaśnił, że firma, która zajmuje się transportem ma problemy z uzyskaniem pozwoleń. Dziś 
podpisywałem opinię ze starostwa Ostrowy – Walaszczyki, miejmy nadzieję, że coś się 
zmieni. Odp. dot. oświetlenia w Hutkach- wyjaśnił, że trzeba zgłaszać bezpośrednio do 
zakładu energetycznego i wskazać dokładną lokalizację. Wyjaśnił, że musi być podjęta nowa 
uchwała o wyborze inkasenta w Sołectwie Hutki. Próbowaliśmy namówić kilka osób, ale nie 
wyraziły zgody. Zobaczymy czy będzie potrzeba ustalenia inkasenta. 
 
p.A.Janik- nawiązał do odp. GDDKiA. Wyjaśnił, że GDDKiA miesza, bo raz pisze, że nie ma 
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interesu a później, że wystąpi. Prawa jest pilna, bo ruch jest. Zapytał czy gmina może 
wystąpić do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o zlecenie pomiarów? Czy 
musimy odczekać rok? 
 
p. Wójt- wyjaśnił, że są określone procedury, których nie przeskoczymy. Potrzebowaliśmy    
w trybie pilnym zrobić pomiar hałasu, dostaliśmy odpowiedź, że musimy czekać kila 
miesięcy. Wyjaśnił, że nie wszystkie firmy są respektowane przez GDDKiA. Możemy wydać 
pieniądze tylko na te firmy, które są respektowane przez GDDKiA. Możemy na ten temat 
rozmawiać. 
 
p.A.Jarosz- wyjaśnił, że nie ma odpowiedzi na drugą część, dot. drogi przeciwpożarowej. 
Poprosił o wystosowanie monitu. 
 
p.K.Zygier- wyjaśniła, że ponowi pismo w sprawie uzyskania odp. dot. drogi 
przeciwpożarowej. 
 
p.R.Skoczylas- wyjaśnił, że rolnicy nie mogli sami złożyć wniosków. Gmina powinna złożyć 
taki wniosek. Na terenie naszej gminy jest dużo rolników, którzy złożyli 169 wniosków do 
ARiMR o dopłaty. W gminie nic się nie można dowiedzieć, jeśli chodzi o rolników. Rolnicy 
w naszej gminie zostali zapomniani. 
 
p. Wójt- wyjaśnił, że nie jest wstanie o wszystkim wiedzieć. Mamy przedstawiciela z Izby 
Rolniczej by uświadomił i poinformował.  Jeśli ktoś ma informacje o możliwości pozyskania 
środków to prosi o ich przekazanie.  
 
p.A.Janik-, co tydzień w czwartek był w gminie p.Heluszka, który ma ogromna wiedzę na 
temat rolnictwa. 
 
p. Wójt- wyjaśnił, że p.Helusza jest naszym konsultantem i ma dyżury w naszym urzędzie. 
Jak były dopłaty wtedy bywał częściej. 
 
p.M.Haczyk- czy jest możliwość pozyskania środków zewnętrznych na wykonanie 
oświetlenia na ul. Zjazdowej? 
 
p. Wójt- wyjaśnił, że są bardzo małe szanse. W ramach RITÓW były, ale dla oświetlenia całej 
gminy. 
 
p.E.Bałdyga- zapytał, czy coś w sprawie oczyszczali ścieków w Hutkach zmieniło się? 
 
p.Wójt- wyjaśnił, że wie tylko o tym, o czym nas poinformowano. Z nieoficjalnych informacji 
wiem, że dokonano odbioru tej oczyszczalni. Są prowadzone procedury w Wodach Polskich. 
Wyjaśnił, że nie udzielono nam odpowiedzi na pytania ze względu na to, że nie jesteśmy 
stroną. SKO unieważniło warunki zabudowy. Decyzja jest ostateczna, ale jest 
nieprawomocna. Są robione odwołania. Wyjaśnił, że nie mogą być prowadzone dwa 
postępowania, dlatego drugie postępowanie zostało zawieszone. Inwestorowi nie podoba się, 
że drugie postępowanie jest zawieszone i dlatego przysłał do nas protest, który został 
skierowany do SKO. 
 
p.A.Suchecka- wyjaśniła, że Wojewoda Śląski unieważnił pozwolenie na budowę tej 
inwestycji. To unieważnienie wpłynęła do gminy i do mnie. Uzyskałam informację z Urzędu 
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Wojewódzkiego, że inwestor odwołał się i spraw badana jest w Warszawie przez Głównego 
Inspektora Nadzoru, który jest ostateczną instancją. 
 
 

p.W.Rodak- wyjaśniła, że wuzetka o warunkach zabudowy jest uchylona.  Z tego powodu, że 
wuzetka została uchylona musiało zostać uchylone pozwolenie na budowę. Ta decyzja nie jest 
decyzją ostateczną do puki nie zostanie rozpatrzone odwołanie. Pozwolenie na budowę 
funkcjonuje i na tej podstawie inwestor otrzymał odbiór. Cały czas kwestionowane było, że 
wadliwa jest decyzja środowiskowa. W SKO w postępowaniu administracyjnym decyzja 
ostała się. SKO uznało, że wszystkie procedury dotyczące wydania tej decyzji zostały 
dochowane. Najważniejsza decyzja środowiskowa utrzymała się w mocy. Trzeba będzie 
dokończyć postępowanie. Na razie idzie odwołanie od zawieszenia postępowania w sprawie 
wydania nowych warunków zabudowy. Nie wiem czy SKO posiada informację, że inwestor 
otrzymał odbiór inwestycji. Moim zdaniem, w takim przypadku należałoby umorzyć 
postępowanie, skoro zostało wybudowane i jest odebrane. 
 
p.Wójt- wyjaśnił, że odbiór został zakwestionowany. Wszystko jest w rękach Głównego 
Inwestora Nadzoru Budowlanego. 
 
p.I.Lisek- poinformowała o przeprowadzonych konsultacjach społecznych w terminie od 2 do 
9 stycznia br. dot. projektu termomodernizacji budynku użyteczności publicznej w 
Konopiskach przy ul Lipowej w ramach RIT na lata 2014- 2020 - odnawialne źródła energii    
i gospodarka niskoemisyjna. Do urzędu nie wpłynęła żadna ankieta. 
 
 
Ad. 13. Zakończenie obrad. 
  
Wobec wyczerpania porządku obrad p. Edward Bałdyga Przewodniczący Rady podziękował 
za udział w sesji, zamknął obrady XVI sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja trwała do godziny 
14:30. 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Niniejsza sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz                                    

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urządu.  

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokół sporządziła:                                      Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 
 

Anna Podsiadlik                                                                      Edward Bałdyga 
 
 


